
Referat af bestyrelsesmøde HF Mozart mandag d. 4. april 2022. kl. 19.00 
Referent: 
Til stede: Kasper, Ulla, Nana, Martin, Mette, Urd, Christian, Toke, Maj 
Afbud:  
Besøgende: Jane og Kiki i egenskab(er) af Fjernvarmekoordinator og Pladsdamer (Kiki er en kun ”måske” til mødet) 
 

 Punkt Aftalt/drøftet 

0 Besøgende Velkommen til Jane og Kiki. Vi får en status på både Hofor og pladsdamernes 
opgaver/overblik.  
Desuden har jeg talt med Jane om at tage hul på en snak om vejene ift. 
regnvand. Det vil vi godt vende med jer. Vi har tanker og overvejelser til en 

halv plan       

1 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2 Godkendelse af seneste 
referat 

Godkendt 

3 Generalforsamling 28/4-2022 Der er ikke kommet skyggen af forslag eller andre henvendelser i den 
henseende. Men det ville også være for tidligt. 
Men vi planlægger så meget vi kan af den kommende GF, så vi kan få det på 
plads inden det forberedende bestyrelsesmøde. 

4 Byggetilladelser og naboer Det vil jeg egentlig godt vende lidt med jer, da der har været lidt på den konto 
i den seneste tid. Vi bør derfor tale lidt om, hvad det betyder for os og hvad vi 
kan og skal gøre for at forebygge uenigheder og misforståelser.  

5 Trafikgruppe  Urd orienterer fra Trafikgruppe 

6 Korte punkter 

• Pæretræ ved nr. 53 

• Fibernetkasse ved nr. 72 

• Klubhus – byggesag 

• Hjemmeside 

 

7 Indbakke 

• Forespørgsel om plads til 
skole i Mozart 

• Kultur for en tudse 

 

• I har hørt om forespørgslen. Den vender vi 
 

• Vi har fået en anmodning om at støtte. Det har vi gjort i mange år. 
Deres budget og ansøgning vedhæftet. 

8 Evt.  

9 Dato for næste møde Bestyrelsesmøder er 1. mandag i måneden kl. 19.00  

 

Huskeliste og Noter:  


